



**(1986-2009)**

**Smith, Evan Fraser** - The death of Evan Smith of Long Reach, NB, occurred, unexpectedly, as a result of a snowmobile accident, on Saturday, February 28th, 2009, in Hampton, NB, at the age of 23. Born in Saint John, NB, he was the son of Fraser and Noeline (Harris) Smith. Besides his parents, Evan is also survived by two sisters, Shannon Smith-Eckman (Brendon) of Queensland, Australia and Leah Smith (Shane Tremblay) of Long Reach; girlfriend, Jena Olive of Hampton; maternal grandmother, Lena Harris; paternal grandmother, Helen Smith; nephew, Owen; several aunts, uncles and cousins. Resting at Kennebecasis Select Community Funeral Home, 152 Pettingill Road, Quispamsis, NB, (506) 849-2119, with visitation on Thursday from 2 to 4 and 7 to 9 PM. The funeral service will be held on Friday, March 6th, 2009, at 11:00 AM, from Trinity Anglican Church, Kingston, NB.



**Smith, Evan Fraser** – le décès d'Evan Smith de Long Reach, NB, s'est produite, étonnement, dans un accident de motoneige, le samedi 28 février 2009, à Hampton, au Nouveau-Brunswick, à l'âge de 23 ans. Né à Saint John, au Nouveau-Brunswick, il était le fils de Fraser et Estelle (Harris) Smith. Outre ses parents, il laisse dans le deuil deux soeurs, Shannon Smith-Eckman (Brendon) du Queensland en Australie et Leah Smith (Shane Tremblay) de Long Reach ; copine, Jena Olive de Hampton ; grand-mère maternelle, Lena Harris ; sa grand-mère paternelle, Helen Smith ; neveu, Owen ; plusieurs tantes, oncles et cousins. Ses funérailles ont eu lieu au salon funéraire Kennebecasis Select Community, 152, chemin Pettingill, Quispamsis, NB, (506) 849-2119, avec leur des visites jeudi de 14h à 16h et 19h à 21h. Le service funèbre aura lieu le vendredi 6 mars 2009, à 11h, de l'Église Trinity Anglican, Kingston, N.-B.